

CERTIFICATE

EN 9120:2018 / AS 9120D / JIS Q 9120:2016

DEKRA Certification SAS hereby certifies that the company
DEKRA Certification SAS certifie par la présente que l'entreprise

DEL La Distribution Electronique SAS

Scope of certification:

Activité(s) certifiée(s):

Components sale with or without dedicated logistics and kitting.

Vente de composants avec ou sans logistique dédiée et réalisation de kits.

Certification scheme : Single site

Certified location:

Site certifié:

6 chemin de la plaine de Jouars, Méré F-78 490, France

has established and maintains a quality management system according to EN 9120:2018 standard which contains ISO 9001:2015 standard requirements (and equivalent to AS 9120D and JIS Q 9120:2016 standards). The conformity was adduced with audit certification report no. 18-01-0054-F . The audit was performed in accordance with EN 9104-001:2013.

a mis en place et maintient un système de management de la qualité conforme à la norme EN 9120:2018 qui contient les exigences de la norme ISO 9001:2015 (et équivalente aux normes AS 9120D and JIS Q 9120:2016).

La preuve de conformité a été démontrée dans le rapport d'audit de certification n° 18-01-0054-F . L'audit a été réalisé conformément à la norme EN 9104-001:2013.

This certificate is valid from 28/11/2018 to 27/11/2021

Ce certificat est valable du jusqu'au

Date of first certification 09/12/2012

Date de certification initiale

Certificate registration no 18-01-0054-F

Numéro du certificat



DEKRA Certification SAS
Bagneux, 28 novembre 2018



The electronic certificate available on <https://www.sae.org> attests in real time that the company is certified